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Betreft: Schriftelijke vragen CDA - Continuïteit Bibihuis en de zorg voor de kinderen   

 

Geacht college,  
 
Tijdens de informatiesessie van Xonar op 15 februari is de nodige verwarring ontstaan. Dit omdat de 
sessie deels over het herstelplan van Xonar ging en deels specifiek over Xonar en de MKD’s. Ik heb in 
deze sessie de vraag gesteld of het mogelijk was voor het Bibihuis om bij Xonar onderaannemer te 
worden om zo toch gecontracteerd te kunnen zijn. Zover bij mij bekend heeft Xonar laten weten aan 
het Bibihuis dat dit niet mogelijk is. In de sessie antwoordde de interim bestuurder dat Xonar ook 
onderaannemer is, maar dat ging niet over de gunning wonen waar het bij het Bibihuis om gaat. 
Vanuit de gemeente is altijd gecommuniceerd dat onderaannemer worden een optie voor het 
Bibihuis zou kunnen zijn. Ik hoop middels deze vragen opheldering te kunnen krijgen over hoe dit 
aanbestedingsproces nou precies verlopen is.  
 
1- Is er de mogelijkheid geweest voor het Bibihuis om onderaannemer te worden bij Xonar? Zo ja, 

hoe zag die mogelijkheid eruit? Tot wanneer?  
2- Klopt het dat Xonar ten tijde van de lopende rechtszaak tussen het Bibihuis en de gemeente 

Maastricht het percentage van afdracht bij een eventueel onderaannemerschap heeft verhoogd 
van 5 naar 20%? Was dit onderdeel van het herstelplan van Xonar? Was dit noodzaak gezien 
Xonar’s slechte financiële situatie? Waar wordt zo’n percentage op gebaseerd? Ziet de gemeente 
Maastricht dit als een redelijk percentage voor kleine zorgaanbieders om te kunnen aansluiten 
als onderaannemer bij Xonar? Zo ja, waarom? 

3- Als Bibihuis de kinderen straks elders moet huisvesten omdat Bibihuis niet gecontracteerd is, wie 
draagt dan in eerste instantie daar verantwoordelijkheid voor? Is dat de gemeente Maastricht of 
moeten de twee gecontracteerde zorgaanbieders Xonar en Tobas dit te allen tijde waarborgen? 
Kunnen deze twee aanbieders die opvang zeker bieden? Worden hier ook gesprekken over 
gevoerd met de gemeente? 

4- Kunt u aangeven hoeveel kleine niet gecontracteerde zorgaanbieders momenteel hetzelfde risico 
lopen als het Bibihuis?  

5- Welke opties zijn er momenteel nog voor het Bibihuis om doorgang te kunnen vinden? Kunnen 
er maatwerkcontracten gesloten worden?  

 



        
In afwachting van uw antwoord,  
 
Gabrielle Heine  Miriam Elfassih 
CDA   D66 
 


